
Informacje o Festiwalu Ale Kino!

W Poznaniu jest teraz festiwal filmowy.
Ten festiwal nazywa się Ale Kino!
Na festiwalu filmowym ludzie wspólnie oglądają 
filmy w kinie.
Na festiwalu niektóre filmy dostają nagrody.

Festiwal Ale Kino! zaczął się w niedzielę
24 listopada 2024 roku.
Skończy się w niedzielę 1 grudnia 2024 roku. 
Festiwal trwa 8 dni.
Festiwal Ale Kino! jest 1 raz w roku.

W czasie festiwalu możesz oglądać filmy
w kilku miejscach w Poznaniu:

● w Multikinie
● w Kinie Pałacowym
● w Kinie Muza
● w Scenie Wspólnej.

Wybierz film który chcesz obejrzeć.
Film znajdziesz w repertuarze na stronie
internetowej https://alekino.com/filmy/
Repertuar to lista wszystkich filmów z festiwalu.
Na stronie sprawdzisz też gdzie wyświetlają film.

https://alekino.com/filmy/


W repertuarze są różne informacje:
● tytuł filmu,
● daty i godziny wyświetlenia filmów,
● czy film ma napisy.

Kiedy powstał festiwal Ale Kino!

Festiwal Ale Kino! jest od dawna.
Pierwszy raz był w 1963 roku.
Ten festiwal kiedyś nazywał się Przegląd
Filmów Animowanych.
Potem zmienił swoją nazwę
na Festiwal Ale Kino!

Kto może oglądać filmy na festiwalu?

Na Festiwalu Ale Kino! w Poznaniu
filmy może oglądać każdy.
Filmy mogą oglądać młodzi ludzie.
Dla młodych ludzi jest najwięcej filmów.
Filmy mogą też oglądać dorośli.
Dorosłym też będą się podobać te filmy.



Co możesz obejrzeć na festiwalu?

Na festiwalu zobaczysz najlepsze filmy
z całego roku. Te filmy zdobyły dużo nagród.
Na festiwalu będą też nowe filmy.
Te filmy wybrały osoby
które znają się na filmach.

Niektóre filmy możesz zobaczyć tylko na festiwalu.
Te filmy zobaczysz tylko 1 raz na Festiwalu Ale Kino!
Na przykład filmy krótkometrażowe.
Film krótkometrażowy trwa krótko.
Na przykład 10 minut.
Wtedy ogląda się kilka filmów od razu.
Jeden po drugim.

Na festiwalu możesz obejrzeć też inne filmy.
Na przykład filmy pełnometrażowe.
Film pełnometrażowy to dłuższy film.
Taki film trwa na przykład 1 godzinę.

Na festiwalu możesz obejrzeć:
● animacje.

Animacje to na przykład bajki.
● filmy z aktorami.
● filmy dokumentalne.

Filmy dokumentalne są o prawdziwych
wydarzeniach.



Na festiwalu będą też wydarzenia specjalne.
Wydarzenia specjalne to różne niespodzianki
dla widzów.
Widzowie oglądają filmy w kinie.
Pierwsze wydarzenie specjalne to Sekretny Pokaz.
Sekretny Pokaz to film niespodzianka.

Widzowie nie będą wiedzieli jaki film obejrzą.
Nie będą też wiedzieli gdzie można obejrzeć film.
Będą wiedzieć tylko:

● czy film jest dla dorosłych
● czy film jest dla dzieci
● miejsce zbiórki widzów.

Miejsce zbiórki widzów to miejsce spotkania
przed filmem.
Z miejsca zbiórki pracownik festiwalu
zaprowadzi widzów tam gdzie wyświetlają film.
Sekretnego Pokazu nie zobaczysz w kinie.
Sekretny Pokaz zobaczysz w innym miejscu.

Drugie wydarzenie specjalne to
Ale Kino! Najnajmłodszego Widza.
To jest trochę film, a trochę przedstawienie
dla najmłodszych dzieci.
Najmłodsze dzieci to dzieci do 3 lat.



Festiwal AleKino! dla szkół i przedszkoli

Na festiwal mogą przyjść:
● uczniowie ze szkół ze swoją klasą

i nauczycielem.
● dzieci z przedszkola ze swoim nauczycielem.

Uczniowie mogą wziąć udział w różnych
spotkaniach. Mogą porozmawiać o filmach.

Nauczyciele muszą wcześniej kupić bilety
dla uczniów. Takie bilety będą tańsze.
Nauczyciele mogą też poprosić o zadania
do rozwiązania dla uczniów.
Te zadania będą o filmie.

Na festiwal mogą też przyjechać nauczyciele
i uczniowie z innych miast.
Z festiwalu dostaną pieniądze na bilety na autobus
albo pociąg.

Nauczyciele znajdą informacje o festiwalu
w newsletterze.
Newsletter to informacja wysyłana na skrzynkę
mejlową.



Na pytania nauczycieli odpowie Anna Zielińska.
Nauczyciele mogą:

● zadzwonić do Anny Zielińskiej na numer
575 525 570

● napisać mejla do Anny Zielińskiej:
rezerwacje@csdpoznan.pl

Anna Zielińska zajmuje się uczniami na festiwalu.

Festiwal AleKino! dla znawców kina

Ale Kino! Pro to część festiwalu dla osób,
które znają się na filmach.
Są to na przykład:

● osoby które tworzą filmy,
● osoby które piszą i opowiadają o filmach,
● osoby które pracują z filmem,
● osoby które uczą się o filmach.

Na festiwalu są konkursy na najlepszy film.
Na Festiwal Ale Kino! możesz zgłosić swój film.
Swój film zgłoś na stronie internetowej
https://alekino.com/zgloszenia-filmow/

mailto:rezerwacje@csdpoznan.pl
https://alekino.com/zgloszenia-filmow/


Informacje o biletach

Bilety na festiwal Ale Kino! możesz kupić:
● przez internet na stronie www.bilety24.pl,
● w kasach kin już od 13 listopada.

Bilet kosztuje 14 złotych dla 1 osoby.
Bilet dla osoby z niepełnosprawnością
i dla dziecka też kosztuje 14 złotych.

Do kina może iść razem grupa osób.
Wtedy bilet kosztuje 10 złotych dla 1 osoby
z dużej grupy.
Duża grupa ludzi to 15 osób lub więcej.

Bilet kosztuje 7 złotych dla osób które mają:
● Kartę Dużej Rodziny
● Kartę Seniora
● legitymację Zasłużonych Honorowych

Dawców Krwi
● legitymację Dawców Przeszczepu
● legitymację Zasłużonych Dawców

Przeszczepu.

Bilet kosztuje 1 złoty dla:
● nauczyciela lub nauczycielki
● opiekuna lub opiekunki grupy
● asystenta lub asystentki osoby

z niepełnosprawnością.

http://www.bilety24.pl


Jeśli na festiwalu chcesz obejrzeć kilka filmów
to możesz kupić karnet. Karnet kosztuje 35 złotych.
Jak masz karnet to możesz kupić 5 biletów
za 5 złotych. Wtedy za 1 bilet zapłacisz 1 złotówkę.
5 biletów możesz kupić na różne filmy lub na ten
sam film. Wtedy możesz zaprosić znajomych.
Karnet kupisz tylko w kasach kin od 13 listopada.

Dostępność

Marta Maksimowicz jest koordynatorką
dostępności.
Dba żeby osoby z niepełnosprawnościami
mogły wziąć udział w festiwalu AleKino!

Marta Maksimowicz może Ci pomóc na przykład:
● kupić bilet na film na festiwalu
● odpowiedzieć na Twoje pytania
● znaleźć informację o festiwalu.

Do Marty Maksimowicz możesz na przykład:
● wysłać maila: dostepnosc@csdpoznan.pl
● wysłać SMS-a lub wysłać wiadomość

WhatsApp: 884 936 747
● zadzwonić na numer: 884 936 747

mailto:dostepnosc@csdpoznan.pl
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